
Verslag Wijkraad vergadering 31 mei 2023 

1. Opening door de voorzitter 

Voorzitter, Ria Tel, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

Ze vraagt of iemand bezwaar heeft dat zijn/haar naam in de notulen vermeld wordt. 
Niemand heeft bezwaar.  

Aanwezig

Wijkraadsleden Bewoners

Ria Tel Segrun Monsma

Marjan Zoon Brian Brouwer

Marijke Overdijk Rody van der Spoel

Cees de Bruin Christel Bouwmeester

Tinka Nas Jack Amand

Frank van den Berg Carina van Vlerken
Derk Jan Wentink

Norbert Witteman

Ria Zwinkels

Afwezig met bericht

Eric Siereveld Eva de Raadt (wijkwethouder)



2. Mededelingen 

•  Enkele horecagelegenheden die voor veel overlast zorgden zijn gesloten, 
tijdelijk of permanent. Café de Hut aan de Jansweg vanwege financiële 
problemen, Club 3 bij het Patronaat vanwege een noodzakelijke verbouwing 
ivm geluidsoverlast, drie nachthorecazaken in de Smedestraat op last van de 
burgemeester omdat de uitbater blijk heeft gegeven van slecht levensgedrag. 

•  De wijkraad heeft besloten een deel van het budget 2023 te besteden aan het 
vernieuwen van de website en aan het laten uitvoeren van geluidmetingen in 
de Smedestraat (omdat de gemeente dat niet doet voorafgaand aan de proef 
vrije openingstijden). Verder is besloten, voor samenhang en gezelligheid, om 
na iedere wijkraadvergadering de aanwezigen een drankje aan te bieden. 

•  Op 11 mei heeft de wijkraad ingesproken bij de raadscommissie beheer over 
de slechte afhandeling van meldingen. De inspreeknotitie staat op onze 
website. 

•  Morgen 1 juni organiseert de gemeente ‘Gast van de Raad’ om inwoners 
kennis te laten maken met het werk van de gemeenteraad. Deelname 
(inclusief rondleiding, soep en broodjes) is gratis maar het is wel nodig om 
zich aan te melden. 

•  Op 1 juni start de proef vrije openingstijden horeca. Omwonenden van de 
deelnemende horecabedrijven hebben een vragenlijst gekregen met een 
persoonlijke code. Tot 6 juni kan de vragenlijst worden ingevuld en het is 
belangrijk dat zoveel mogelijk mensen dit doen. 

•  Op 23 en 24 juni vindt het Stadmakersfestival plaats, voor groepen en 
personen die ideeën hebben voor de stad. Info op 
www.stadmakershaarlem.nl. De wijkraad heeft enkele gratis kaarten 
gekregen. Belangstellenden kunnen deze verkrijgen bij de secretaris. 

3. Notulen vergadering 3 mei 

Nachtwacht Haarlem heeft schriftelijk gereageerd op de passage over nachtcultuur. 
De wijkraad gaat in gesprek met Nachtwacht om een en ander te verduidelijken.  

4. Update speerpunten wijkraad 

• Terrassen   

De wijkraad heeft op 7 mei een brief verzonden naar de burgemeester omdat 
de nieuwe regels niet gehandhaafd worden. De wijkraad kreeg een 
teleurstellende reactie (… nog geen handhaving omdat er nog zaken op een 
rij gezet moeten worden…) en daarom heeft de wijkraad op 31 mei daarop 
gereageerd.  

Er wordt door de heer Wentink geconstateerd dat de terrassen langs het 
Spaarne niet opgeruimd worden en dat de voetganger verdrongen wordt.  

http://www.stadmakershaarlem.nl/


Mw Zwinkels merkt op dat door de grote terrassen er geen plek meer is voor 
het parkeren van fietsen. De fietsen belemmeren de toegankelijkheid . 
Doordat de terrassen niet worden opgeruimd worden de fietsen bij haar 
voordeur geparkeerd.  

Mw Monsma vraagt zich af wat de status nu is van de nieuwe regels. De 
nieuwe regels zijn vastgesteld en het blijkt dat ze niet worden gecontroleerd.  

De wijkraad gaat op 22 juni inspreken en roept bewoners om dit ook te doen. 

• Verkeer 

Wijkraad heeft zich aangemeld voor de autoloze zondag op 17 september en wacht 
op antwoord van de gemeente Haarlem. 

Op de meldpagina van www.haarlem.nl is de categorie ‘ trillingen’ niet meer te 
vinden. Klachten over trillingen moeten dus onder een andere categorie worden 
gemeld.  

Mw van Vlerken meldt vanuit de trilcommissie dat 91 mensen last hebben van de 
trillingen. Dit komt uit een enquete die verstuurd is naar  bewoners.  
Er wordt nu een brief verstuurd naar mw Lenstra van de gemeente Haarlem. De 
wijkraad en Buskruit zullen in de CC worden meegenomen. 

Het valt diverse bewoners op dat de autoluwe binnenstad niet autoluw is. Er worden 
vele pasjes verstrekt zodat er veel auto’s rondrijden buiten de venstertijden. 
Wijkraad zal een mail sturen naar Ingrid Hamer en Cecile Hubers.  

• Nachtcultuur 

De wijkraad heeft een brief gestuurd naar de burgemeester over het ontbreken van 
een nulmeting mbt het geluid van de vrije openingstijden horeca.  
Wijkraad gaat zelf met een gerenommeerd bureau de nulmeting uitvoeren. In de 
Smedestraat wordt nu gemeten om de nulsituatie te bepalen. De meter blijft ook nog 
in het weekend van 2 juni meten.  

Wijkraad zal navraag doen naar de 17 veiligheidsplannen.  

Wijkraad is in gesprek met Nederlandse Stichting Geluidshinder om te komen tot een 
plan om de geluidshinder te meten.  

Bewoners hebben de onderstaande vragen: 

- wanneer worden de vergunningen gepubliceerd 

- Wat zijn de criteria voor een geslaagde pilot 

http://www.haarlem.nl


- Monumentale panden mogen geen dubbel glas. Wat gaat de gemeente daar aan 
doen 

- Hoe worden de bewoners meegenomen in de pilot 

Wijkraad zal dit met Ingrid Hamer bespreken.  

• Wijkraad naar Wijkplatform 

7 juni is de volgende bijeenkomst.  

• Stationsgebied 

Cafe de Hut is gesloten 

De aanpassingen in de Lange Herenstraat blijken het probleem van snel rijders te 
verminderen 

De renovatie van het Stationsgebied is uitgesteld naar januari 2024 

De overlast van Fieldstar krantenbezorgers is verminderd. 
Er is een contactpersoon in de flat die coördinerend aanspreekpunt is en de 
krantenbezorgers moeten een foto sturen hoe zij de boel hebben achtergelaten.  

• Evenementen 

Op 30 mei is er een aanvraag voor Haarlem Jazz gedaan. Het lijkt erop dat dit 
doorgaat . Er is ook aangevraagd om vuurwerk af te steken.  

Het contact met de evenementen coördinator Wouter Maas verloopt stroef.  

5. Bewoners aan het woord 

Dhr Wentink deelt mee dat er een handhavingsverzoek is verzonden naar de 
gemeente over het mortuarium in de Waalse Kerk.  
Volgens Jack Amand is er een vergunning verleend.  

Er is een vergunning aangevraagd voor het bouwen van 5 woningen op de plek waar 
nu een theater is gevestigd.  
De buurt is tegen het bouwen van de woningen. Ze zullen dit nauwlettend blijven 
volgen.  

Dhr Van de Spoel vraagt aandacht voor auto’s die niet aan de milieu eisen voldoen 
en toch in de binnenstad rijden.  
Wijkraad zal vergunningen opvragen.  



Mw Monsma constateert dat vele bewoners niet van de wijkraad af weten. Door het 
vernieuwen van de website en flyeren moet de bekendheid verbreed worden.  

6. Rondvraag 

Dhr Brouwer vraagt zich af waar de wijkagent is gebleven.  

Dhr Brouwer vraagt zich af waarom de snelle fietsers niet beboet worden.  

Mw van Vlerken geeft te kennen dat de Trilcommissie te volgen is op Facebook.  
Eric Siereveld zal dit namens de wijkraad blijven volgen.  

7. Sluiting van de vergadering 

Vergadering wordt om 21:26 gesloten 

8. Drankje voor bewoners en informeel samenzijn.  


